
Protokoll styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tid: lördag 2019-09-14 kl. 10:00  

Plats:  Fyrunga Bygdegård, Kvänum  

 

1. Mötets öppnande.  

Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare.  

Bengt Larsson justerar dagens protokoll 

 

3. Föregående protokoll.  

Vi godkänner föregående protokoll 

 

4. Verksamhetsberättelse.  

Thomas går igenom distriktets framgångar under året, t.ex. medalj i SM Damer. Thomas har också 

skrivit en redogörelse för SM-veckan på vår hemsida. 

 

5. Bokslutet 2018–2019.  

Bengt går igenom årets resultat och VBF gick +9000 mot planerat -4000, största skillnaderna är 

minskat deltagande i kvalen till DM par respektive uteblivna planerade utbildningar 

 

6. Budget 2019–20.  

Vi planerar för en liten medlemsnedgång och siktar på utökade investeringar på utbildning, 

tävlingsledning och inköp av en dator till förbundet. Budgeten har ett planerat underskott på -14 000 

 

7. Rapport SBF.  

Thomas och Ann informerar om sommarens diskussioner om förbundets styrelse, BIT, mm. Vi går 

också igenom våra beslut om motioner till årets riksstämma. Preliminärt skickar vi Thomas som vår 

representant.  

• Medlemsavgiftshöjning 50 kr. Vi stödjer motionen,  

• Budget 2020 och 2021, vi ber Thomas undersöka hur höjningen kommer att användas. 

• Bifaller lika fördelning mellan mixed och veteran-landslag 

• En oberoende utredning av BIT-projektet är en bra idé 

• Vi bifaller nytt räkenskapsår och förslaget om hedersordförande med en tydligare skrivning 

 

8. Grästorps BS.  

Bengt rapporterar, finns fortfarande inga nya medlemmar men sommarbridge i Levenes regi har 

spelats. Vi beslutar att avvakta tills vidare.  

 

9. Upplägg DM-lag 2019–20.  

I stort är upplaget klart, Borås kommer att spela klubbkval i liknande regi som Alingsås. Just nu är 

det 8 lag anmälda och inbjudan skickad till bl.a. Ulricehamn, Svenljunga och Vårgårda. 15 lag till 

semi från kval. Fortsätter diskussion nästa styrelsemöte om fördelningen 

• Alingsås 10 

• Borås ev 10 

• Levene/Lidköping ev 6 

• Suntak ev 6 

• Tibro ev 4 

 

 



 

 

10. Fördela distrikttävlingsledarens uppgifter.  

• Hans hanterar deltagarlistan från kval till final. 

• Bengt rapporterar till förbundet och är kontaktperson. 

 

11. Deltagare från andra distrikt i våra DM-kval.  

Vi diskuterar olika sätt att begränsa deltagande från andra distrikt, flest synpunkter kommer från 

DM-damer. Vi beslutar att fortsätta med nuvarande regelverk förutom DM-damer där vi provar med 

att införa en kvotering, vi beslutar vid nästa styrelsemöte. Ann och Gullvi kommer med förslag 

 

12. Övriga frågor 

• Vi planerar en tävlingsledarutbildning lördag i november, planerat i eller nära Vårgårda. Flera 

intresserade har redan hört av sig.  

• Bengt och Hans berättar om DIV IV 

o 6 lag i Suntak 

o 6 lag i Lidköping  

o 4 lag Borås, troligen fler 

13. Tidpunkt för nästa styrelsemöte.  

Vi träffas söndag 17 november kl. 11:00, i Skara 

 

14. Avslutning av mötet 

Thomas avslutar mötet. 

 

 

 

 

Sekreterare       Justeras 

 

 

__________________     _____________ 

Bo Roos       Bengt Larsson 

 

 

 

 

 

 


